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ROI.0012.5.5.2017 

 

 

Protokół nr 17/17 

z posiedzenia Komisji Środowiska  

z dnia 27 listopada 2017 roku 

 

1) Otwarcie obrad Komisji. 

 

Pani Alicja Sadowska Przewodnicząca Komisji Środowiska  dnia  27 listopada 2017  roku 

o godzinie 11:00
 
otworzyła obrady Komisji  Środowiska. Powitała członków Komisji, oraz  

zaproszonych gości w  osobach Pani Igi Przystałowskiej – Skarbnika Powiatu oraz Pana 

Marka Szubskiego – Kierownika Referatu Ochrony Środowiska.  

 Lista zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

2) Stwierdzenie quorum.  

 

Przewodnicząca Komisji na podstawie listy obecności stwierdziła, że w obradach 

uczestniczy 4 radnych, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 5 osób stanowi 

wymagane quorum, a zatem obrady są prawomocne.  

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

3) Przyjęcie porządku obrad.  

 

Przewodnicząca Komisji poinformowała radnych, iż wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu 

Komisji otrzymali porządek obrad w brzmieniu: 

 

Porządek obrad: 

1) Otwarcie obrad Komisji. 

2) Stwierdzenie quorum.  

3) Przyjęcie porządku obrad. 

4) Przyjęcie protokołu nr 16/17 z posiedzenia Komisji Środowiska z dnia 9 października 

2017 r.  

5) Analiza i wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2018-2026. 

6) Analiza i wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Włocławskiego na 2018 rok wraz z informacją Zarządu Powiatu o stanie 

mienia powiatu.  

7) Analiza projektu uchwały w sprawie ustalenia na rok 2018 wysokości opłat za 

usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających z obszaru 

wodnego   w powiecie włocławskim. 

8) Przyjęcie planu pracy komisji na 2018 rok. 

9) Sprawy różne.  

10) Zakończenie obrad Komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji zapytała członków Komisji, czy mają propozycje do porządku 

obrad? Nie było żadnych propozycji.  

Następnie Przewodnicząca Komisji zapytała, kto jest za przyjęciem porządku obrad i 

przeprowadziła procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-4 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 



2 

 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania  Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że 

komisja przyjęła  porządek obrad. 

 

Porządek obrad: 

1) Otwarcie obrad Komisji. 

2) Stwierdzenie quorum.  

3) Przyjęcie porządku obrad. 

4) Przyjęcie protokołu nr 16/17 z posiedzenia Komisji Środowiska z dnia 9 października 

2017 r.  

5) Analiza i wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2018-2026. 

6) Analiza i wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Włocławskiego na 2018 rok wraz z informacją Zarządu Powiatu o 

stanie mienia powiatu.  

7) Analiza projektu uchwały w sprawie ustalenia na rok 2018 wysokości opłat za 

usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających z obszaru 

wodnego   w powiecie włocławskim. 

8) Przyjęcie planu pracy komisji na 2018 rok. 

9) Sprawy różne.  

10) Zakończenie obrad Komisji. 

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

4) Przyjęcie protokołu nr 16/17 z posiedzenia Komisji Środowiska z dnia 9 października 

2017 r. 

 

Przewodnicząca Komisji  poinformowała, iż z posiedzenia komisji z dnia 9 października 

2017 roku został sporządzony protokół, który był do wglądu w Biurze Rady i Ochrony 

Informacji. Przewodnicząca Komisji zapytała radnych, czy mają uwagi? Uwag nie było, w 

związku z tym Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że protokół nr 16/17 z dnia  9 

października 2017 roku został przyjęty.  

 

Na obrady przybył Pan Mariusz Bladoszewski w obradach uczestniczy 5 członków Komisji.  

 

5) Analiza i wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2018-2026. 

 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że członkowie komisji wraz z zawiadomieniem 

otrzymali projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Włocławskiego na lata 2018-2026. Przewodnicząca Komisji poprosiła Panią Skarbnik o 

przedstawienie tematu. 

Skarbnik Powiatu poinformowała, że w dniu dzisiejszym przedmiotem obrad Komisji jest 

projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Włocławskiego na lata 2018-2026.  Dokument ten został przygotowany w oparciu o materiały 

źródłowe, przede wszystkim o projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2018. 

Długość okresu objętego wieloletnią prognozą finansową wynika z art. 227 ust. 2 ustawy o 

finansach publicznych.  Z w/w przepisów wynika, że prognozę należy sporządzić na czas nie 

krótszy niż okres na jaki przyjęto limit wydatków dla przedsięwzięć. Skarbnik zwróciła 

uwagę na przedsięwzięcie ujęte w wieloletniej prognozie finansowej w załączniku nr 2, 

chodzi o realizację projektu  Infostrada Kujaw i Pomorza 2. To przedsięwzięcie planowane 

jest do realizacji z wykorzystaniem środków zewnętrznych, unijnych. Będzie to realizowane 

w partnerstwie z Wojew. Kujawsko-Pomorskim i Związkiem Powiatów Województwa 

Kujawsko-Pomorskiego. To przedsięwzięcie wraz z określeniem trwałości projektu 
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przewidziane jest do roku 2026. Poza tym wieloletnia prognoza finansowa jest podyktowana 

do roku 2026 ze względu na planowane do zaciągnięcia zobowiązania. Budżet projektowany 

na rok 2018 zakłada deficyt w wysokości 10 000 000 zł przy planowanych do realizacji 

zadaniach. W związku z powyższym deficyt ten proponuje się pokryć kredytem 

długoterminowym zaciągniętym na okres co najmniej 8 lat i stąd zobowiązania w wieloletniej 

prognozie finansowej wraz z potwierdzeniem możliwości jego zaciągnięcia i sfinansowania 

deficytu roku 2018 z rozłożeniem spłaty rat do roku 2026. W materiale znajduje się 

informacja zarówno dotycząca odsetek jakie będą się generować od tego zobowiązania jak i 

wysokość rat na poszczególne lata. Jeśli chodzi o potwierdzenie możliwości podjęcia 

wieloletniej prognozy finansowej to art. 243 ustawy o finansach publicznych został  w tym 

dokumencie spełniony w związku z tym nie powinno być problemów z realizacją i 

uchwaleniem wieloletniej prognozy finansowej. W chwili obecnej Skarbnik nie posiada 

jeszcze opinii RIO, ponieważ ten dokument został przedstawiony celem zaopiniowania. 

Program w którym został przygotowany przedłożony materiał nie wykazywał żadnych 

nieprawidłowości związanych z niespełnieniem wskaźnika. Skarbnik poinformowała, że w 

związku  z realizowanymi zadaniami na dzień dzisiejszy będzie trzeba autopoprawką 

uzupełnić wykaz przedsięwzięć dlatego, że w roku bieżącym planowane są zadania związane 

z budową Centrum Kształcenia Zawodowego w Chodczu. Poza tym w  roku bieżącym została 

przez Miasto Włocławek przekazana działka pod potrzeby związane z budową budynku dla 

Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami. Budynek urzędu był planowany w roku 

bieżącym do ewentualnego rozpatrzenia pod względem opracowania dokumentacji 

projektowo-kosztorysowej. Na chwilę obecną te środki znajdują się w  budżecie w ramach  

zadania jednorocznego i są one niewykorzystane. Jeśli tylko sytuacja finansowa będzie 

pozwalać na ten proces inwestycyjny to przedsięwzięcie przejdzie jako przedsięwzięcie 

wieloletnie i w związku z tym Zarząd Powiatu we Włocławku będzie przedstawiał 

autopoprawką załącznik wzbogacony o te 2 zadania.  

Przewodnicząca Komisji zapytała, czy są pytania do w/w projektu uchwały? 

Wobec braku pytań Przewodnicząca Komisji zapytała, ko jest za wyrażeniem pozytywnej 

opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Włocławskiego na lata 2018-2026 i przeprowadziła procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na  podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2018-2026. 

Projekt uchwały w sprawie w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Włocławskiego na lata 2018-2026 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu 

 

6)  Analiza i wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Włocławskiego na 2018 rok wraz z informacją Zarządu Powiatu o 

stanie mienia powiatu.  

 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że członkowie komisji wraz z zawiadomieniem 

otrzymali projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na 2018 

rok wraz z informacją Zarządu Powiatu o stanie mienia powiatu.  

Przewodnicząca Komisji poprosiła Panią Skarbnik o przedstawienie tematu. 

Skarbnik Powiatu poinformowała, iż Zarząd Powiatu uchwałą nr 592/176 z dnia 22 września 

2017 r. określił założenia do projektu budżetu powiatu na rok 2018. Projekt budżetu Powiatu 

Włocławskiego na 2018 rok zamyka się po stronie dochodów kwotą 82.485.809,95 zł, z tego: 

dochody bieżące w kwocie 71.897.599 zł, dochody majątkowe w kwocie 10.588.210,95 zł.  

Wydatki kształtują się na poziomie 92.571.242,53 zł, w tym wydatki bieżące – 68.267.325,95 
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zł, wydatki majątkowe w wysokości 24.303.916,58 zł. W planowanym budżecie na 2018 rok 

wystąpi deficyt budżetowy w wysokości 10.085.432,58 zł (co stanowi 12,23 % planowanych 

na 2018 r. dochodów ogółem), który planuje się pokryć bankowym kredytem 

długoterminowym. Biorąc pod uwagę przygotowywanie projektu uchwały na bazie III 

kwartału 2017 r. uwzględnione zostały założenia z roku 2017 do planowanego deficytu. 

Zaplanowano przychody w wysokości budżetu na łączną kwotę 10.660.821,58 zł i rozchody 

budżetu na łączną kwotę 575.389 zł. Planowanie deficytu na poziomie ponad 10 mln zł będzie 

wymagało dyscypliny finansowej. Wskaźniki pozwalają na pokrycie i spłatę deficytu 

kredytem długoterminowym.  Na zadania inwestycyjne na drogach powiatowych  została 

zaplanowana kwota 18.627.859 zł, przy planowanym dofinansowaniu z „Programu rozwoju 

gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016-2019”. Skarbnik poinformowała, 

iż powiat pozyskał kwotę ponad 6 mln zł na zadania w zakresie przebudowy dróg. Powiat 

musi zabezpieczyć wkład własny. Jeżeli nie wypracuje się nadwyżek, to trzeba będzie pokryć 

wkład własny oszczędnościami z danego roku, albo zaciągnąć kredyt długoterminowy. 

W ramach wsparcia powiatu w działaniach gmin związane z rozwojem stref gospodarczych 

w zakresie dróg publicznych gminnych zaplanowano kwotę wydatków majątkowych 

w wysokości 400.000 zł. W ramach umowy partnerskiej z Województwem Kujawsko-

Pomorskim powiat włocławski wspólnie z Województwem i Związkiem Powiatów w Polsce 

przystąpił do wspólnego przedsięwzięcia pn. „ Infostrada Kujaw i Pomorza 2.0” planowanego 

do realizacji w ramach RPO WKP na lata 2014-2020 wraz ze zobowiązaniem zachowania 

jego trwałości do roku 2026 r. Wobec powyższego zaplanowany został wydatek majątkowy 

w wysokości 1.686.057,58 zł. Główne zadanie geodezyjne powiat będzie przeprowadzał we 

własnym zakresie i spodziewa się, po rozpatrzeniu pozytywnym wniosku o dofinansowanie, 

środków w wysokości 1.433.148,95 zł pochodzących  ze środków unijnych.  W ramach 

zgłoszonego do realizacji zadania pn. „Budowa Powiatowego Centrum Kształcenia 

Zawodowego na bazie organizacyjnej ZS w Chodczu wraz z infrastrukturą” proponuje się 

zaplanowanie środków jako wkład własny powiatu w wysokości 2.500.000 zł.  

Jeżeli chodzi o zadanie przyjęte w roku 2017 pn. „Budowa budynku biurowego (urzędu) 

służącego wykonywaniu zadań publicznych przez Powiat Włocławski – Starostwo Powiatowe 

we Włocławku” ulegnie zmianie – „wraz z infrastrukturą”. Obecnie jest już podpisany  akt 

nabycia nieruchomości od gminy miasta Włocławek. Będą prowadzone działania związane 

z opracowaniem dokumentacji i w przyszłości wybudowanie budynku biurowego na potrzeby 

wydziału geodezji. Na zadania bieżące w zakresie utrzymania dróg zostały zaplanowane 

środki w wysokości ponad 3 mln zł. Są to zadania remontowe.  Plan rzeczowo – finansowy 

z odcinkami dróg jakie będą wymagać podjęcia działań w związku z remontami będzie 

akceptowany po przyjęciu budżetu przez zarząd powiatu. Skarbnik stwierdziła, że budżet na 

rok 2018 jest budżetem bardzo odważnym.   

Przewodnicząca Komisji zapytała, czy są pytania do w/w projektu uchwały? 

Radna Jadwiga Fijałkowska powiedziała, że w dzisiejszych czasach nikt nie inwestuje nie 

opierając się na środkach zewnętrznych lub kredytach bankowych. Według radnej trzeba 

planować, a powiat się rozwija.  

Radny Wojciech Rudziński zapytał, ile wynosił deficyt w roku 2017? 

Skarbnik Powiatu odpowiedział, że około 5-6 mln zł. 

Radny Wojciech Rudziński zapytał, jaki jest planowany deficyt na rok 2018? 

Skarbnik Powiatu odpowiedziała, że 10 mln zł.  

Przewodnicząca Komisji powiedziała, że przed kilkoma miesiącami wystąpiła z wnioskiem 

dotyczącym wprowadzenia ogólnopolskiej karty seniora  w powiecie włocławskim. 

Przewodnicząca Komisji otrzymała wówczas odpowiedź, że ze względów finansowych nie 

będzie ona wprowadzona w roku 2017, natomiast w roku 2018 zostaną zabezpieczone środki 

na ten cel. Przewodnicząca Komisji zapytała, czy będzie możliwość, aby seniorzy powiatu 

włocławskiego mogli z ogólnopolskiej karty seniora skorzystać w roku 2018? 

Skarbnik Powiatu odpowiedział, że pamięta ten temat, ale we wnioskach składanych  do 

budżetu na rok 2018 Skarbnik nie spotkała się  z założeniem dotyczącym planowania 
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środków na kartę seniora. Przewodnicząca Komisji otrzymała odpowiedź przygotowaną przez 

PCPR we Włocławku.   

Przewodnicząca Komisji powiedziała, że odpowiedź otrzymała bezpośrednio od Pana  

Starosty. 

Skarbnik Powiatu zapytała, jaki podmiot zajmował się tą sprawą od strony prawnej? 

Przewodnicząca Komisji powiedziała, że sprawa zajmował się Wydział Edukacji i Spraw 

Społecznych.  

Skarbnik Powiatu powiedziała, że z Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych w materiałach 

planistycznych  nie ma informacji dotyczącej planowania jakichkolwiek środków na zadanie 

dotyczące karty seniora.  

Przewodnicząca Komisji zawnioskowała, aby podejmowane w następnym roku działania  

były skierowane dla seniorów powiatu włocławskiego i aby taka ogólnopolska karta seniora 

dla tych osób była zaplanowana.  

Radna Jadwiga Fijałkowska powiedziała, że najlepiej, jakby komisja poznała mechanizm 

tworzenia tej karty. Kto partycypuje w zniżkach?  

Przewodnicząca Komisji powiedziała, że taka ogólnopolska karta seniora nie dotyczy tylko 

gmin. W bieżącym roku taka karta została wprowadzona we Włocławku. W pierwszym 

miesiącu zgłosiło się ponad 1000  seniorów zainteresowanych tą karta. Wiąże się to z 

pewnymi zabezpieczeniami finansowymi. Jest to gest skierowany w kierunku seniorów. 

Cieszy się wielkim zainteresowaniem. Różne firmy i instytucje dla seniorów wprowadzają 

pewnego rodzaju zniżki. W przypadku Włocławku takie zniżki wprowadził Teatr impresyjny, 

Browar B., czy też inne instytucje. Chodzi o to również, aby na terenie powiatu 

włocławskiego takie działania zostały podjęte, aby na ternie powiatu różne instytucje uczyniły 

ten gest skierowany dla seniorów całego powiatu. Jeśli chodzi o Gminę Lubraniec i Gminę 

Izbica Kujawska to Przewodnicząca Komisji takie karty nieodpłatnie udostępniała. Około 30 

osób już taką ogólnopolską kartę seniora uzyskało bezpłatnie. Natomiast w działaniach 

dotyczących powiatu jest to związane z pewnym zabezpieczeniem środków.  

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych powiedziała, że Pani Przewodnicząca 

Komisji zadawała pytanie dotyczące możliwości utworzenia takiej powiatowej karty seniora. 

Naczelnik udzielała wówczas informacji, że taką kartę seniora ogólnopolską wydaje 

stowarzyszenie. Nic nie stoi na przeszkodzie, aby taką karta ogólnopolską z tego 

stowarzyszenia pozyskać. Jeśli chodzi o działania powiatu włocławskiego to Naczelnik 

skierowała pismo do PCPR we Włocławku w sprawie odniesienia się  do tego, czy jest 

możliwość utworzenia takiej powiatowej karty. Trzeba pamiętać, że wiąże się to z 

podpisaniem porozumień, pozyskaniem partnerów. To są działania, których nie da się 

zrealizować w ciągu miesiąca, dwóch. Przede wszystkim trzeba utworzyć zespół, który by się 

tym zajął. Czym innym jest karta dużej rodziny, która jest programem ministerialnym, a czym 

innym jest karta seniora, która nie jest takim programem. To jest program realizowany przez 

stowarzyszenia.  

Przewodnicząca Komisji zaznaczyła, że  z tym wnioskiem występowała na początku roku 

2017. Wówczas Przewodnicza Komisji otrzymała pisemną odpowiedź, że działania w tym 

zakresie w tym kierunku zostaną podjęte w 2018 roku. Dlatego Przewodnicząca Komisji 

poruszyła ten temat z  uwagi na omawiane kwestie budżetowe, czy ten wniosek został 

uwzględniony. Przewodnicząca Komisji uważa, że należy w tym zakresie pewne wyjaśnienia 

poczynić.  

Skarbnik Powiatu zwróciła uwagę, że te zadania, które w budżecie będą planowana w 

ramach wydatków musza mieć swoją podstawę prawną i zabezpieczenie w obowiązującej 

ustawie o samorządzie powiatowym i  musza wpisywać się w zakres zadań własnych 

powiatu. Skarbnik przy projektowaniu budżetu takiej informacji nie otrzymała, by móc 

potwierdzać, że  w związku z tym zadaniem są zabezpieczone jakiekolwiek środki finansowe  

w budżecie powiatu. Skarbnik oczekiwać będzie potwierdzenia podstawy prawnej, aby 

wydatki planowane z tym przedsięwzięciem mogły być zaplanowane. 

Przewodnicząca Komisji powiedział, że opiera się na odpowiedzi jaką otrzymała w związku 
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ze składanym wnioskiem. Przy najbliższej okazji Przewodnicząca Komisji przedstawi 

odpowiedź jaką otrzymała przed kilkoma miesiącami.    

Wobec braku dalszych pytań Przewodnicząca Komisji zapytała, ko jest za wyrażeniem 

pozytywnej opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Włocławskiego na 2018 rok wraz z informacją Zarządu Powiatu o stanie mienia powiatu i 

przeprowadziła procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Włocławskiego na 2018 rok wraz z informacją Zarządu Powiatu o stanie mienia powiatu.  

Projekt uchwały w sprawie w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na 2018 

rok wraz z informacją Zarządu Powiatu o stanie mienia powiatu stanowi załącznik nr 5 do 

niniejszego protokołu.  

 

7) Analiza projektu uchwały w sprawie ustalenia na rok 2018 wysokości opłat za 

usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających z obszaru 

wodnego   w powiecie włocławskim. 

 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że wraz z zawiadomieniem członkowie komisji 

otrzymali projekt uchwały w sprawie ustalenia na rok 2018 wysokości opłat za usunięcie i 

przechowywanie statków lub innych obiektów pływających z obszaru wodnego   w powiecie 

włocławskim. Przewodnicząca Komisji poprosiła Pana Marka Szubskiego – Kierownika 

Referatu Ochrony Środowiska o przedstawienie tematu.  

Pan Marek Szubski – Kierownik Referatu Ochrony Środowiska poinformował, że 

Minister Rozwoju i Finansów wydał obwieszczenie, w którym określił maksymalną stawkę 

opłat za usunięcie i przechowanie statków lub innych obiektów pływających w 2018 r. 

Stawka, która będzie obowiązywała w 2018 r. nieznacznie wzrosła w stosunku do 

obowiązującej w 2017 r. Kwestie związane z usuwaniem i przechowywaniem statków i 

innych obiektów pływających zostały uregulowane w rozdziale 6 ustawy z dnia 18 sierpnia 

2011 r. o bezpieczeństwie osób przebywających na obszarach wodnych. Zgodnie z art. 30 

w/w ustawy, statek lub inny obiekt pływający może zostać usunięty  z obszaru wodnego, w 

sytuacji gdy nie ma możliwości zabezpieczenia go w inny sposób albo gdy prowadziła go 

osoba znajdująca się w stanie po użyciu alkoholu lub podobnie działającego środka. Decyzję 

o usunięciu statku lub obiektu pływającego podejmuje policjant. Jeżeli statek lub inny obiekt 

pływający jest usuwany to w konsekwencji tego należy wprowadzić go do  strzeżonego portu 

lub do przystani. W sytuacji gdy nie ma dostatecznie blisko strzeżonego portu lub przystani 

pozostawia się go na wyznaczonym przez starostę parkingu strzeżonym do chwili uiszczenia 

opłat za jego usunięcie i przechowywanie. Usuwanie statków lub innych obiektów 

pływających należy do zadań własnych powiatu. Wysokość opłat za usunięcie statku lub 

innego obiektu pływającego ustala rada powiatu, w drodze uchwały. Musi przy tym 

przestrzegać wyznaczonej przez Ministra Finansów maksymalnej stawki.  Wysokość tych 

opłat jest corocznie waloryzowana o wskaźnik cen i towarów w okresie pierwszego półrocza 

roku, w którym stawki ulegają zmianie, w stosunku do analogicznego okresu roku 

poprzedniego. Opłaty, o których mowa stanowią dochód własny powiatu. Koszty związane z 

usunięciem, przechowywaniem ponosi osoba będąca właścicielem statku lub obiektu 

pływającego, w chwili wydania decyzji o usunięciu lub przechowaniu. Decyzję     o zapłacie 

tych kosztów wydaje starosta. Jeżeli w chwili usunięcia statek lub inny obiekt pływający 

znajdował się we władaniu osoby dysponującej nim na podstawie innego niż własność tytułu 

prawnego, osoba ta jest zobowiązana solidarnie do pokrycia kosztów. Termin na zapłatę 

kosztów to 30 dni od dnia, w którym decyzja o zapłacie kosztów stała się ostateczna. Po 

http://www.infor.pl/akt-prawny/DZU.2016.092.0000656,ustawa-o-bezpieczenstwie-osob-przebywajacych-na-obszarach-wodnych.html
http://www.infor.pl/akt-prawny/DZU.2016.092.0000656,ustawa-o-bezpieczenstwie-osob-przebywajacych-na-obszarach-wodnych.html
http://www.infor.pl/prawo/prawo-karne/policja/
http://www.infor.pl/prawo/powiat/rada-powiatu/
http://www.infor.pl/prawo/powiat/starostwo/
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upływie 30 dni naliczane są ustawowe odsetki. Należności te wraz  z odsetkami podlegają 

egzekucji administracyjnej. Przyjęto stawki maksymalne, ze względów ekonomicznych, aby 

pokryć potencjalne koszty związane z usunięciem i przechowywaniem sprzętu pływającego. 

Ustalone opłaty mają zastosowanie do statków i innych obiektów pływających usuniętych z 

obszarów wodnych położonych na terenie powiatu włocławskiego w trybie art. 30 w/w 

ustawy oraz przechowywanych w strzeżonych portach lub przystaniach oraz na parkingach 

strzeżonych wyznaczonych przez Starostę Włocławskiego. Opłaty, o których mowa, stanowią 

dochód własny powiatu. 

Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusje. 

Wobec braku uwag Przewodnicząca Komisji zapytała członków Komisji, kto jest za 

pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie ustalenia na rok 2018 wysokości 

opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających z obszaru 

wodnego   w powiecie włocławskim i przeprowadziła procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały w sprawie ustalenia na rok 2018 

wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających z 

obszaru wodnego   w powiecie włocławskim. 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia na rok 2018 wysokości opłat za usunięcie i 

przechowywanie statków lub innych obiektów pływających z obszaru wodnego   w powiecie 

włocławskim stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

 

8) Przyjęcie planu pracy komisji na 2018 rok. 

 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, ze wraz z zawiadomieniem członkowie Komisji 

otrzymali projekt planu pracy Komisji Środowiska na 2018 rok. Następnie Przewodnicząca 

Komisji zapytała, czy są pytania do w/w projektu planu pracy komisji? 

Wobec braku pytań Przewodniczący Komisji zapytał, ko jest za przyjęciem planu pracy 

komisji na rok 2018 i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na  podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że 

Komisja przyjęła plan pracy Komisji Edukacji, Kultury i Sportu na rok 2018. 

Plan pracy Komisji Edukacji, Kultury i Sportu na rok 2018 stanowi załącznik nr 7 do 

niniejszego protokołu.  

 

 

9) Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają sprawy, które należałoby 

poruszyć w tym punkcie?  

Przewodnicząca Komisji zwróciła się z wnioskiem do tyczącym naprawy drogi powiatowej 

Błenna- Nowa Wieś-Izbica Kujawska w miejscowości Wiszczelice przy lesie. W drogę 

powiatową wrastają korzenie drzew. Stanowią one zagrożenie dla życia i zdrowia 

użytkowników drogi. Na sesji Rady Miasta i Gminy Izbica Kujawska jeden  z radnych 

wystąpił z prośbą i zwrócił się, aby wykazać zainteresowanie tą kwestią, ponieważ 

prawdopodobnie na tym odcinku drogi doszło do kolizji, które zagrażały zdrowi i życiu 

mieszkańców korzystających z tej drogi miedzy Wiszczelicami a Cieplinami.  

http://www.infor.pl/prawo/alimenty/egzekucja-alimentow/
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Wniosek stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

Nie było więcej głosów.  

 

10) Zakończenie obrad. 

 

Przewodnicząca Komisji w związku ze zrealizowaniem porządku obrad dokonała dnia 27 

listopada 2017 roku o godzinie 12:00 zamknięcia obrad Komisji Środowiska.  

 
     Przewodnicząca Komisji  

                Środowiska  

 

            Alicja Sadowska 

 

Ze Starostwa Powiatowego protokołowała: 

Marta Szarecka ……………………………….. 


